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• A jégkorong Erste Ligában és a romániai bajnokságban címvédő Csík-
szeredai Sportklub tegnap délelőtt bejelentette, hogy a kanadai Thomas 
Coolen veszi át az együttes szakmai irányítását.

GE RGE LY I M R E , 

HORVÁT H B Á L I N T O T T Ó

„Örömmel jelentjük, hogy Tom Coo-
len elfogadta az ajánlatunkat, és ő 
lesz a Sportklub vezetőedzője. A mai 
naptól kezdődően kézbe veszi az 
irányítást, mi pedig támogatjuk eb-
ben. Meggyőződésünk, hogy sokat 
tudunk tanulni tőle, amit hoz, arra 
szükségünk van. A munkát beletesz-
szük, ahogy szoktuk, ki-ki a maga 
helyén, a sikereink alapja mindig ez. 
Akarjuk és dolgozunk érte, még töb-
bet” – olvasható a csíkszeredai klub 
közleményében.

A rendkívül tapasztalt, 69 éves 
szakvezető több neves európai ho-
kiligában dolgozott karrierje során, 
a német DEL-ben és DEL2-ben, az 
olasz Serie A-ban, a svájci NLA-ban, 
az osztrák EBEL-ben, a dán Metal 
Ligaenben, a fi nn Liigában és a len-
gyel Polska Hokej Ligában. Thomas 
Coolen karrierje eddigi csúcspontját 
a 2014/15-ös szezonban érte el, ami-
kor segédedzőként az NHL-es Buff alo 
Sabres gárdájánál tevékenykedett.

Továbbá öt szezonon keresztül 
volt a Team Canada (Európában ját-
szó kanadai hokisok válogatottja) 
másodedzője a Spengler Kupán. 2012 

és 2015 között az A csoportos lett 
válogatott másodedzője volt, míg 
2018-ban Lengyelország válogatott-
jánál látott el hasonló feladatokat. A 
szakember játékosmegfi gyelőként is 
dolgozott az NHL-ben 2009 és 2011 
között.

A 2022/23-as szezon eddigi részé-
ben a szlovák Extraligában jelenleg 

az előkelő ötödik helyen álló Nagy-
mihály (Dukla Michalovce) csapatá-
nak volt a vezetőedzője.

A Sportklub az előző idényben 
Rico Rossi vezérletével aranyérmet 
szerzett az Erste Ligában és a romá-
niai bajnokságban is, és bár a kana-
dai–olasz szakember júliusban szer-
ződést hosszabbított, augusztusban 

kérte kontraktusának felbontását, 
jelenleg Ausztriában, az Okana-
gan hokiakadémián foglalkozik az 
utánpótlással. A Sportklub így Hozó 
Levente irányításával vágott neki a 
szezonnak. „Hozó Levente továbbra 
is a csapatunknál marad, elégedet-
tek vagyunk azzal a munkával, amit 
elvégez nálunk. Azért döntöttünk 
a kanadai szakember mellett, mert 
egy edző egyedül nem tudja vinni a 
csapatot a két bajnokságban” – nyi-
latkozta megkeresésünkre Hodos 
László, a Sportklub elnöke.

A GYHK a Steauát fogadta

Két mérkőzést rendeztek kedden este 
a romániai jégkorongbajnokságban, 
a GYHK a Steauát fogadta, a Sapien-
tia U23 Brassóban vendégszerepelt.

A GYHK számos alapjátékosát 
pihentetve, több juniornak is le-
hetőséget adva vágott neki a kedd 
esti mérkőzésnek, amely viszont az 
ellenfélnek láthatóan nagyon is fon-
tos volt. A 34. percben már 1–6 állt 
az eredményjelzőn,  ezután Silló 
és Szigeti találata közelebb hozta a 
gyergyóiakat, de a mérkőzés  lényegi 
része már eldőlt, az utolsó húsz perc 
egy-egy gólt hozott, a végeredmény 
pedig 7–4 lett a Steaua javára.

A nap másik bajnoki mérkőzésén 
a Sapientia U23 az első harmadban 
tudta állni a sarat a Brassói Corona 
otthonában, 20 perc után még szo-
ros, 2–1 volt az eredmény, kétgólos 
brassói vezetés után Lázár Sebes-
tyén szépített. A jóval esélyesebb 
kék-sárgák ezután még ötöt lőttek és 
papírforma győzelmet értek el.

A piros-fehérek lapzártánk után 
még egyszer megmérkőztek a Steau-
ával, illetve Kézdivásárhelyen Há-
romszéki Ágyúsok–Csíkszeredai 
Sportklub mérkőzésre is sor került.

Romániai jégkorongbajnokság: 

Gyergyói Hoki Klub–Steaua 4–7 

(0–2, 3–4, 1–1), gólszerzők Chris Bo-
dó (23.), Silló Arnold (37.), Szigeti 
Ákos (40., 58.), illetve Péter Zsolt (3.), 
Roman Alexejev (20., 22., 31.), Mihai 
Georgescu (26. és 46.), Andrej Mikh-
nov (34.). Brassói Corona–Sapien-

tia U23 7–1 (2–1, 2–0, 3–0), gólszer-
zők Kevin Domingue (5.), Roberto 
Gliga (17.), Jacob Sweeney (24.), Albert 
Zagidullin (37.) Gajdó Balázs (47.), 
Bors Huba (51.), Gajdó Tamás (51.) il-
letve Lázár Sebestyén (18.).

Kanadai vezetőedző érkezett
A 69 éves Thomas Coolen veszi át a Csíkszeredai Sportklub irányítását

A vasárnapi Gyergyói Hoki Klub–
Brassói Corona jégkorongmér-

kőzésen gyűjtést és tombolasorso-
lást is rendeztek. A házigazda csapat 
ugyanis csatlakozott a Movember 
nemzetközi akcióhoz, annak érde-
kében, hogy felhívják a fi gyelmet a 
rákszűrés fontosságára. A begyűlt 
összeget tegnap délben adták át a 
gyergyószentmiklósi kórház mene-
dzserének és a prosztatarákszűrést 
végző szakorvosnak.

Sikeres volt a GYHK megmozdu-
lása, aminek több célja is volt. A jég-
korongozók több fórumon keresztül 
hívták fel a férfi ak fi gyelmét arra, 
milyen fontos az egészségmegőrzés, 
a betegségek megelőzése, valamint a 
prosztatarákszűrésen való részvétel. 
Emellett a vasárnapi Corona elleni 
találkozón tombolasorsolást tartot-
tak, hogy a begyűlt összeggel a gyer-
gyószentmiklósi kórház elindíthas-
sa a prosztatarákszűrő programját.

Brance Orbán csapatkapitány 
és Christopher Bodó csatár szerdán 

délben a gyergyószentmiklósi kór-
házban adta át az összegyűlt pénzt 
Fülöp Enikőnek. Az intézmény mene-
dzsere elmondta, hogy nemcsak az 
összegnek van jelentősége, hogy ezzel 
el tudják kezdeni a régóta tervezett 
prosztata rákszűrő programot, hanem 
annak is, hogy a közkedvelt hokicsa-
patnak és játékosainak a kampánya 
során sokan felfi gyeltek, és máris van-
nak, akik regisztráltak a december 
5-én induló rákszűrő programra.

A jégkorongozók 6800 lejt adtak 
át, az összeget a csapat orvosa, az 
eseményen jelenlévő dr. Benedek 
Csaba 7000 lejre egészítette ki, így 
a rákszűrő programot lebonyolító 
szakorvos, dr. Lukács Zoltán elmon-
dása szerint 75 férfi t tudnak meg-
vizsgálni, és a jelentkezők ezért a 
szűrésért nem kell fi zessenek.

Az urológus felhívta a fi gyelmet, 
hogy 50 év felett minden férfi nak 
jelentkeznie kellene erre a szűrésre, 
mert sok esetben, amikor már orvos-
hoz kerülnek a betegek, áttétjeik van-

nak, és nehéz segíteni rajtuk. „Nagy 
segítség ez a pénz, és külön öröm, 
hogy a kedvenc hokicsapat támogatá-
sának köszönhetően gyűlt össze. Ar-
ra biztatom a Gyergyó-medencében 
élő férfi akat, mielőbb jelentkezzenek 
a szűrővizsgálatra” – hangsúlyozta.

A két jégkorongozó a kezdemé-
nyezés eredetéről beszélt, hogy az 
ilyen akcióknak világszerte nagy 
hagyománya van a hokicsapatoknál. 
Továbbá a GYHK játékosai azért nö-
vesztették meg a bajuszukat is, mert 
összefügg a mozgalommal. Örömüket 
fejezték ki, hogy ezzel az összeggel 
hozzá tudnak járulni, hogy több mint 
70 férfi  részt vehessen a prosztatarák-
szűrésen, és mindenkit arra buzdítot-
tak, hogy éljenek a lehetőséggel.

Fülöp Enikő kórházmenedzser 
elmondta, egyelőre addig tudnak 
szűrővizsgálatot végezni, amíg van 
rá pénzügyi fedezet, de reméli, hogy 
sikerül további forrásokat is szerezni 
erre a célra.

Barabás Orsolya

Hetvenöt prosztatarákszűrést végezhetnek el Idegenben játszanak a női focicsapatok
A Román Labdarúgó-szövetség (FRF) közzétette a női Román Kupa 

2022–2023-as szezonjának tizenhatoddöntős párosításait. A tovább-

jutás egy mérkőzésen dől el. Ebben a szakaszban az élvonalbeli és a 

másodosztályú klubok is csatlakoznak a sorozathoz. A párosításokat 

a földrajzi kritériumok alapján alakították ki. A három élvonalbeli szé-

kelyföldi csapat mindegyike idegenben játszik, alsóbb osztályú ellen-

felekkel. Az FK Csíkszereda a Nicu Gane Fălticeni, a Székelyudvarhelyi 

Vasas Femina a Románvásári Sárga Rókácskák, míg a Marosvásárhelyi 

SE a Kolozsvári CFR ellen küzd a továbbjutásért. A mérkőzéseket de-

cember 7-én, szerdán 13 óra 30 perctől rendezik.

F1: megint törölhetik a Kínai Nagydíjat
Könnyen előfordulhat, hogy jövőre csak 23 Formula–1-es versenyt ren-

deznek, Kínában ugyanis továbbra is dúl a koronavírus, és emiatt igen-

csak szigorúak a beutazási szabályok. A BBC értesülései szerint közel 

áll a törléshez a jövő évi kínai futam – sorozatban negyedszer marad-

hat el az ázsiai verseny. A Formula–1 az ősszel hozta nyilvánosságra a 

jövő évi versenynaptárát, amelyben rekordot jelentő 24 futam szere-

pelt, ám könnyen lehet, hogy csak 23 versenyt rendeznek meg – ami 

amúgy szintén rekordot jelentene. A naptárban negyedik versenyként 

szereplő Kínai Nagydíj megrendezése minimum kérdéses, az ázsiai 

országban ugyanis továbbra is igen szigorú szabályozások érvényesek 

a koronavírus-járvány miatt, így a beutazás is igencsak nehézkes.

A „száguldó cirkusz” 2019 óta nem járt Kínában, pedig minden évben 

szerepelt az előzetesen kiadott versenynaptárban a Kínai Nagydíj.

• R ÖV I D E N 

Thomas Coolen legutóbb a szlovák Extraligában 

jelenleg az előkelő ötödik helyen álló Nagymihály 

(Dukla Michalovce) csapatának volt a vezetőedzője

▸  F O R R Á S:  FAC E B O O K /H C D U K L A M I C H A LOVC E




